
 Zápis z 24. zasedání Zastupitelstva Olomouckého kraje
konaného dne 27. dubna 2012

Zasedání  Zastupitelstva  Olomouckého  kraje  bylo  zahájeno  dne  27.  4.  2012
v 10:00 hod.  ve  velkém  zasedacím  sále  budovy  Magistrátu  města  Olomouc,
Hynaisova  10,  Olomouc. Zasedání  se  zúčastnilo  46  členů  zastupitelstva  kraje,
9 členů bylo nepřítomno.

Z účasti  na zasedání  byli  omluveni:  Dr.  Alexander  Černý,  Ing.  Jaroslav Faltýnek,
Leoš Hannig,  MUDr.  Pavel  Holík,  Ing.  Miroslav Kapoun, MBA, RSDr. Josef Nekl,
Mgr. Petr Polášek, JUDr. Ing. Petr Wisiński, Mgr. Jiří Zemánek.

Zahájení zasedání se neúčastnili:
 Ing. Pavel Drmola (příchod v 10:18 hod.),
 Ing. Pavel Horák (příchod v 10:21 hod.),
 Doc. MUDr. Jaroslav Vomáčka, Ph.D., MBA (příchod v 11:06).

Zasedání řídil hejtman Olomouckého kraje Ing. Tesařík. 

1. Zahájení, volba pracovních komisí a ověřovatelů zápisu, schválení
programu zasedání

Ing.  Tesařík zahájil  zasedání  zastupitelstva.  Určil  zapisovatelku  Veroniku
Dresslerovou, hlasovací zařízení obsluhuje a hlasování spouští Ing. Niče, vedoucí
kanceláře hejtmana, který je rovněž hlavním skrutátorem.

Zastupitelstvo schválilo jako ověřovatele zápisu:
- ČSSD Bc. Miroslav Petřík
- ODS Mgr. Dalibor Horák
- KSČM Ing. Miroslav Marek
- KDU-ČSL Mgr. Ivo Slavotínek

Přítomno 42, pro 39, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 2. Návrh byl přijat.

Zastupitelstvo zvolilo mandátovou a volební komisi ve složení:
- ČSSD Bc. Miroslav Petřík
- ODS Mgr. Dalibor Horák
- KSČM Ing. Miroslav Marek 
- KDU-ČSL Mgr. Ivo Slavotínek

Přítomno 43, pro 42, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 0. Návrh byl přijat.
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K zápisu  z jednání  Zastupitelstva  Olomouckého  kraje  ze  dne  24.  2.  2012  nebyly
vzneseny žádné námitky, v souladu s jednacím řádem Zastupitelstva Olomouckého
kraje se tedy zápis považuje za schválený.

Ing.  Tesařík připomněl,  že  návrhy  na  úpravy,  změny  a  doplnění  usnesení,
navrženého v materiálu pro jednání zastupitelstva, předloženého zastupitelstvu dle 
§ 7 odst. 4 jednacího řádu, se předkládají předsedajícímu písemně.

Schválení programu zasedání zastupitelstva

Ing.  Tesařík:  První  část  materiálů  byla  členům  zastupitelstva  zaslána  dne
11. 4. 2012, další část materiálů, projednaných na Radě Olomouckého kraje (ROK)
17. 4.  2012 společně s body 9 a 14 byla  odeslána dne 19. 4.  2012. Na stůl  byl
předložen bod 3 (Příloha č. 5) a Stanovisko odboru dopravy a silničního hospodářství
(ODSH) Krajského úřadu Olomouckého kraje (KÚ) k bodu 5.8.

Program zasedání Zastupitelstva Olomouckého kraje:

1. Zahájení, volba pracovních komisí a ověřovatelů zápisu, schválení programu zasedání
2. Kontrola plnění usnesení Zastupitelstva Olomouckého kraje
3. Zpráva o činnosti Rady Olomouckého kraje za uplynulé období
4.1. Smlouva o spolupráci a spolufinancování při realizaci projektu „Duchovní dědictví 

Moravy a Slezska“ mezi kraji Olomouckým, Jihomoravským, Moravskoslezským 

a Zlínským
4.2. Darovací smlouva - Nadační fond Českého klubu olympioniků regionu Severní Morava
5.1. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - rozpočtové změny
5.1.1. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - rozpočtové změny – DODATEK 
5.2. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - účelové dotace ze státního rozpočtu obcím 

Olomouckého kraje
5.2.1. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - účelové dotace ze státního rozpočtu obcím 

Olomouckého kraje – DODATEK
5.3. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - dotace z Ministerstva práce a sociálních věcí 

na poskytování sociálních služeb
5.4. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - žádost občanského sdružení Přátelé obce 

Želechovice a její historie
5.4.1. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - žádost občanského sdružení Přátelé obce 

Želechovice a její historie – DODATEK
5.5. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - plnění rozpočtu k 31. 3. 2012 
5.6. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - Fond solidarity EU – II. kolo, dotace obcím na 

krytí škod způsobených povodněmi v květnu a červnu 2010
5.7. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - žádost města Vidnava
5.8. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - žádosti obcí Olomouckého kraje 
6. Rozpočtový výhled Olomouckého kraje na období 2013 - 2014
7. Vyřazení movitého majetku Olomouckého kraje předaného k hospodaření 
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Zdravotnické záchranné službě Olomouckého kraje, příspěvkové organizaci 

Olomouckého kraje
8. Seznam staveb pro cyklodopravu doporučených k finanční podpoře z rozpočtu 

Olomouckého kraje v roce 2012
9. Žádost města Zábřeh o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu Olomouckého kraje

na zvýšení bezpečnosti provozu na pozemních komunikacích II. a III. třídy v Zábřehu
10. Vyhodnocení činnosti Olomouckého kraje v oblasti prevence bezpečnosti provozu na 

pozemních komunikacích kraje v roce 2011 a zabezpečení činnosti v roce 2012
11.1. Majetkoprávní záležitosti – odprodej nemovitého majetku
11.2. Majetkoprávní záležitosti – odkoupení nemovitého majetku
11.3. Majetkoprávní záležitosti – bezúplatné převody nemovitého majetku
11.4. Majetkoprávní záležitosti – bezúplatná nabytí nemovitého majetku
11.5. Majetkoprávní záležitosti – vzájemné bezúplatné převody nemovitého majetku
11.6. Majetkoprávní záležitosti – svěření nemovitého majetku
12. Rozpis rozpočtu škol a školských zařízení v působnosti Olomouckého kraje na rok 

2012
13. Výroční zpráva o stavu a rozvoji vzdělávací soustavy v Olomouckém kraji za školní rok

2010/2011
14. Dlouhodobý záměr vzdělávání a rozvoje vzdělávací soustavy Olomouckého kraje 
15. Projekt Českého olympijského výboru Žijeme Londýnem
16. Podpora profesionálních divadel a stálých symfonických orchestrů v Olomouckém kraji

v roce 2012
17. Dotace z Programu podpory kultury a památkové péče v Olomouckém kraji v roce 

2012
18. Poskytnutí dotace z Fondu na podporu výstavby a obnovy vodohospodářské 

infrastruktury na území Olomouckého kraje
19. Poskytnutí finančních příspěvků na hospodaření v lesích na území Olomouckého kraje
20. Protipovodňová opatření na území Olomouckého kraje
21. Cena hejtmana Olomouckého kraje za práci ve prospěch osob se zdravotním 

postižením za rok 2011
22. Program prevence kriminality Olomouckého kraje pro rok 2012
23. Prominutí povinnosti odvodu za porušení rozpočtové kázně
24. Výjimka z Pravidel pro čerpání finančních prostředků určených na významné projekty 

Olomouckého kraje pro rok 2012
25. „Zdraví 21“ – Program podpory zdraví obyvatel Olomouckého kraje za rok 2011
26. Program obnovy venkova 2012 - vyhodnocení žádostí o příspěvek 
27. Projekt meziregionální spolupráce pro rozvoj venkova – CesR – Partnerská smlouva
28. Agenda řešení nezaměstnanosti v Olomouckém kraji
29. Plnění podmínek Smluv o realizaci grantových projektů u příjemců finanční podpory 

v rámci globálních grantů Operačního programu Vzdělávání pro konkurenceschopnost 
29.1. Plnění podmínek Smluv o realizaci grantových projektů u příjemců finanční podpory 

v rámci globálních grantů Operačního programu Vzdělávání pro konkurenceschopnost 

– DODATEK
30. Aktualizace plánu investičních akcí na rok 2012 
30.1. Aktualizace plánu investičních akcí na rok 2012 – DODATEK 
31. Finanční příspěvky z rozpočtu Olomouckého kraje pro Turistická informační centra 

na území Olomouckého kraje na rok 2012
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32. Finanční příspěvky z dotačního programu „Podpora rozvoje zahraničních vztahů 

Olomouckého kraje“ pro rok 2012
33. Neinvestiční dotace v požární ochraně na výdaje jednotek sborů dobrovolných hasičů 

obcí Olomouckého kraje na rok 2012 – I. etapa
34. Darování movitého majetku obcím Olomouckého kraje – věcné prostředky požární 

ochrany
35. Darování movitého majetku Hasičskému záchrannému sboru Olomouckého kraje – 

nosiče kontejnerů M/1 4x2 s hydraulickým nakládacím jeřábem
36. Poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu Olomouckého kraje na provoz sítě Krize 
37. Zápisy ze zasedání výborů Zastupitelstva Olomouckého kraje
37.1. Zápisy ze zasedání výborů Zastupitelstva Olomouckého kraje – DODATEK 
38. Regionální letiště Přerov a.s. - delegování na valnou hromadu 
39. Různé
40. Závěr

Ing.  Tesařík  vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/1/2012
Přítomno 43, pro 42, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

2. Kontrola plnění usnesení Zastupitelstva Olomouckého kraje

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/2/2012
Přítomno 43, pro 42, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

3. Zpráva o činnosti Rady Olomouckého kraje za uplynulé období

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/3/2012
Přítomno 43, pro 42, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

4.1. Smlouva  o  spolupráci  a  spolufinancování  při  realizaci  projektu
„Duchovní  dědictví  Moravy  a  Slezska“  mezi  kraji  Olomouckým,
Jihomoravským, Moravskoslezským a Zlínským

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Jedná  se  o  standardní  smlouvu,  která  se
uzavírá již několik let po sobě. V tomto ročníku bude lídrem Olomoucký kraj (OK).
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Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné
připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/4/2012
Přítomno 43, pro 42, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

4.2. Darovací  smlouva  -  Nadační  fond  Českého  klubu  olympioniků
regionu Severní Morava 

Úvodní  slovo přednesl  Ing.  Tesařík.  V  případě Nadačního fondu Českého klubu
olympioniků zahrnuje region Severní Morava kraje Olomoucký a Moravskoslezský.
Finanční příspěvek bývalým olympionikům se v loňském roce osvědčil, proto byla pro
letošní rok v rozpočtu schválena částka 150 000 Kč. Nyní  se předkládá návrh na
úpravu, kdy se Nadačnímu fondu poskytne dar, nikoliv příspěvek. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné
připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/5/2012
Přítomno 43, pro 42, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

5.1. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - rozpočtové změny

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/6/2012
Přítomno 43, pro 41, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

5.1.1. Rozpočet  Olomouckého  kraje  2012  -  rozpočtové  změny  –
DODATEK 

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/7/2012
Přítomno 43, pro 42, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

5.2. Rozpočet  Olomouckého kraje  2012  -  účelové  dotace  ze  státního
rozpočtu obcím Olomouckého kraje

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.
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Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/8/2012
Přítomno 43, pro 42, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

5.2.1. Rozpočet  Olomouckého kraje  2012  -  účelové  dotace  ze  státního
rozpočtu obcím Olomouckého kraje – DODATEK

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/9/2012
Přítomno 44, pro 43, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

5.3. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - dotace z Ministerstva  práce
a sociálních věcí na poskytování sociálních služeb

Úvodní slovo přednesl RNDr. Kosatík. Upozornil na tabulku na str. 2 materiálu. Výše
dotace příspěvkovým organizacím OK je pro rok 2012 o 41 mil. Kč nižší než v roce
2011, naproti tomu výše dotace nestatním neziskovým a ostatním organizacím je pro
rok 2012 o 22 mil. Kč vyšší než v loňském roce. Kraj nese odpovědnost v první řadě
za své příspěvkové organizace, kterých je přibližně 30 a teprve volné finanční zdroje
může poskytovat ostatním organizacím. Vzhledem k tomu, že se dotace během roku
mnohdy navyšují, je možné, že se situace ještě změní.

Ing.  Tesařík: Dlouhodobým  snižováním  výše  dotace  poskytované  Ministerstvem
práce a sociálních věcí  (MPSV) pro příspěvkové organizace kraje vzniká situace,
která je neudržitelná. Když kraje vznikly,  dostaly od státu příspěvkové organizace
i s určitým  objemem  finančních  prostředků,  který  se  však  rok  od  roku  snižuje.
Nepříznivý dopad bude mít i rozhodnutí o zvýšení sazby DPH. Stálo by za úvahu
zpracovat materiál a na jeho základě pak vznést vážnou výhradu vůči MPSV. Uložil
Mgr.  Kubjátové  zpracovat  dlouhodobý  přehled  o výši  dotací  do  sociálních  služeb
během  jednotlivých  let  a předložit  k projednání  Komisi  pro  rodinu  a  sociální
záležitosti  ROK.  Výsledek  jednání  včetně  usnesení  bude  sdělen  ministru  práce
a sociálních  věcí.  Záležitost  je  velmi  vážná a ovlivnit  ji  lze  jen  snahou o  to,  aby
Poslanecká  sněmovna  vzala  při  schvalování  státního  rozpočtu  tyto  informace  na
vědomí. 

Mgr.  Kubjátová:  Informovala  o  argumentacích  ministra  práce  a  sociálních  věcí
v médiích o snaze navýšit finanční prostředky na sociální služby. Hovoří se o částce
190 mil.  Kč, která ležela v rezervě MPSV. Dalších 110 mil.  Kč, které se podařilo
sehnat,  budou vyčleněny pro neziskové organizace.  Dotační  komise MPSV včera
údajně  rozdělila  pro  neziskové  organizace  v OK  8,17  mil.  Kč.  Dle  Ing.  Drábka,
ministra práce sociálních věcí leží, na ministerstvu dostatek finančních prostředků,
ale kraje si o ně nežádají. Jedná se ale o prostředky, které jsou alokovány pro tzv.
individuální projekty v oblasti prevence. Za OK je žádost již odsouhlasená a bude
podaná na MPSV. V červnu letošního roku bude končit tříletý individuální projekt pro
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poskytovatele  sociálních  služeb  v  oblasti  preventivní  v částce  323  mil.  Kč  bez
podmínky  udržitelnosti.  Návazný  dvouletý  projekt  by  měl  být  za  110  mil.  Kč
s podmínkou dvouleté udržitelnosti 50 % kapacity poskytnutých služeb jednotlivým
potřebným uživatelům. Nesouhlas s politikou poskytování finančních prostředků do
oblasti sociálních služeb byl vyjádřen již na jednom z předešlých zastupitelstev, ale
bohužel bez odezvy ze strany MPSV. Apelace na poslance při rozhodování o státním
rozpočtu  probíhá  každý  rok.  Za  poskytnuté  prostředky  nelze  sociální  služby
vykonávat,  nelze je udržet,  natožpak rozvíjet.  Spíše hrozí  zánik některých z nich.
První splátka dotace přišla z MPSV jako každý rok opožděně, ale v současné době
ji již mají všichni poskytovatelé na účtech.

Ing. Tesařík: Připomněl, že v zápise bude uvedeno, že se paní náměstkyně bude
zabývat  dlouhodobým  snižováním  finančních  prostředků  pro  sociální  oblast.
Řešením může být i medializace problematiky přes Asociaci krajů ČR, jak to udělaly
neziskové organizace. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné
připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/10/2012
Přítomno 45, pro 45, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0. Návrh byl přijat.

5.4. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - žádost občanského sdružení
Přátelé obce Želechovice a její historie

Úvodní  slovo přednesl  RNDr.  Kosatík.  Jsou předloženy dva materiály -  základní
s označením 5.4. a dodatek s číslem 5.4.1., protože byly doručeny dvě žádosti, jedna
s datem  9.  2.  2012  a  druhá  23.  3.  2012.  Občanské  sdružení  zaregistrovalo
nedoporučující  stanovisko  rady,  proto  zaslalo  později  i  druhou  žádost.  Vyhovění
žádosti  by  bylo  precedentem  pro  ostatní  žadatele,  na  území  OK  je  podobných
organizací několik set. Finanční možnosti kraje jsou omezené, proto poskytuje půjčky
zásadně obcím. Dalším důvodem je, že termín splatnosti půjčky je od 25. 10. 2013
do 31. 3. 2014, což je mimo mandát tohoto zastupitelstva.

Ing.  Tesařík vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/11/2012
Přítomno 45, pro 43, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 2. Návrh byl přijat.

5.4.1. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - žádost občanského sdružení
Přátelé obce Želechovice a její historie – DODATEK

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Komentář  k  materiálu  proběhl  současně
s bodem  5.4.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.
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Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/12/2012
Přítomno 45, pro 43, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 2. Návrh byl přijat.

5.5. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - plnění rozpočtu k 31. 3. 2012 

Úvodní slovo přednesl  RNDr. Kosatík. Rekapitulační tabulky se nachází na str. 6
materiálu. Saldo vlastních příjmů a výdajů OK činí 976.062 tis. Kč, saldo celkových
příjmů a výdajů OK 1.240.123 tis. Kč. Čísla jsou mírně zkreslující, protože některé
příjmy  přichází  čtvrtletně  současně  s výdaji  a  investiční  akce  se  začínají  teprve
rozbíhat.  Přebytek  na  konci  roku  bude  určitě  v jiných  číslech,  každoročně  se
pohybuje zhruba v řádu 80 - 100 mil. Kč.

Ing.  Tesařík vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/13/2012
Přítomno 45, pro 44, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 0. Návrh byl přijat.

5.6. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - Fond solidarity EU – II. kolo,
dotace obcím na krytí škod způsobených povodněmi v květnu a červnu
2010

Úvodní slovo přednesl  RNDr. Kosatík. Fond solidarity EU byl založen v roce 2002
a je možné z něj čerpat v případě přírodních katastrof. První kolo již proběhlo a bylo
v něm rozděleno 8 mil.  Kč. Nyní je předkládáno II.  kolo, kde žádá dalších 6 obcí
o cca 6 mil. Kč. Upozornil na technickou chybu, která nastala při kopírování materiálu
pro zastupitele. V usnesení chybí bod 4, který by ukládal hejtmanovi OK podepsat
smlouvy. Usnesení ve správné podobě je zastupitelům promítnuto.

Ing.  Tesařík vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Hlasování o upraveném usnesení:

Zastupitelstvo Olomouckého kraje po projednání:
1. bere na vědomí důvodovou zprávu
2. schvaluje rozdělení  příspěvku z Fondu solidarity EU – II.  kolo,  dle důvodové

zprávy
3. schvaluje uzavření  smluv  o  poskytnutí  dotace  ve  znění  vzorové  smlouvy

dle Přílohy č. 1 důvodové zprávy
4. ukládá podepsat smlouvy o poskytnutí dotace dle Přílohy č. 1 důvodové zprávy
O: Ing. Martin Tesařík, hejtman Olomouckého kraje

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/14/2012
Přítomno 45, pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.
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5.7. Rozpočet Olomouckého kraje 2012 - žádost města Vidnava

Úvodní  slovo  přednesl  RNDr.  Kosatík.  Důvodem  žádosti  o  prodloužení  termínu
splatnosti  půjčky  je  posunutí  termínu  ukončení  výběrového  řízení  na  dodavatele
hasičské  techniky  a  oddálení  vyplacení  dotace  z příslušného  programu.  Rada
doporučuje vyhovět a prodloužit termín splatnosti o půl roku. 

Ing.  Tesařík  vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/15/2012
Přítomno 45, pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

5.8. Rozpočet  Olomouckého  kraje  2012  -  žádosti  obcí  Olomouckého
kraje 

Úvodní slovo přednesl Ing. Tesařík. Připomněl, že na stůl byl zastupitelům předložen
doplňující materiál – Stanovisko ODSH k materiálu 5.8. do ZOK dne 27. 4. 2012.
Mgr.  Mačák,  MBA:  Ve  stanovisku  ODSH  je  uvedeno  zdůvodnění  žádostí
o poskytnutí bezúročných půjček. Obec Brodek u Konice žádá o bezúročnou půjčku
ve  výši  2,5  mil.  Kč  na spoluúčast  při  investiční  akci  provedení  stavebních  úprav
silnice  III/37365.  Bez  finanční  pomoci  obci,  by  Správa  silnic  Olomouckého  kraje
nemohla realizovat plánované úpravy silnice. Obec Bousín žádá o poskytnutí půjčky
ve výši 2 mil. Kč na opravu komunikace, která spojuje obec s místní části Repechy.
Obec  získala  významnou  dotaci  ve  výši  90  %  ze  Státního  zemědělského
intervenčního fondu (SZFI).

RNDr.  Kosatík:  Doplnil  informaci,  že  v doporučujícím  stanovisku  je  uvedena
podmínka,  že  obce  musí  doložit  usnesení  zastupitelstva  o  souhlasu  s  podáním
žádosti o půjčku. Výpisy usnesení zastupitelstev obou obcí byly doručeny. Za 11 let
fungování kraje se ještě nestalo, že by některá obec poskytnutou půjčku nesplatila.
Maximálně zastupitelstvo schválilo prodloužení termínu splatnosti. V případě Brodku
u  Konice  se  jedná  o  opravu  krajské  komunikace,  obec  se  podílí  na  své  části.
V případě obce Bousín je dáno doporučující stanovisko rady z toho důvodu, že obec
získala  dotaci  90 %  ze  SZIF.  Oba  starostové  jsou  přítomni  na  zasedání  pro
zodpovězení případných dotazů.

Ing. Tesařík: Upozornil, že prostřední odstavec bodu 1 (Stanovisko ODSH) hovoří
o celkových nákladech a o podílu obce ve výši 1,8 mil. Kč. Přitom ODSH navrhuje
poskytnout půjčku ve výši 2,5 mil. Kč. Požádal starostu obce Brodek u Konice, aby
tento rozpor vysvětlil.

Radomír  Novák,  starosta  obce  Brodek u  Konice:  Částka,  kterou  se  má obec
spolupodílet činí 3,6 mil. Kč. Zájmem obce však je půjčit si co nejnižší částku, rozdíl
je schopna si zafinancovat sama z vlastních prostředků. 
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Ing. Tesařík: V návrhu usnesení je uvedeno, že se schvaluje obci Brodek u Konice
bezúročná  půjčka  ve  výši  2,5  mil.  Kč.  V důvodové  zprávě  je  však  uvedeno,  že
spolunáklady obce činí 1,8 mil. Kč. 

Radomír  Novák,  starosta obce Brodek u Konice:  Ve své žádosti  uvedl,  že se
jedná o dvě etapy, které spolu úzce souvisí. První etapa proběhne v letošním roce,
druhá bude navazovat. Celkově tato částka činí 3,6 mil. Kč a obec žádá o půjčku ve
výši 2,5 mil. Kč.

Mgr. Mačák, MBA:  Zopakoval informace z materiálu – budou probíhat dvě etapy,
podíl  obce  činí  1,8  mil.  Kč.  V  nákladech  obce  Brodek  u  Konice  jsou  zahrnuty
stavební úpravy obrub, které budou plnit funkci řádného odvodnění silnice.

Ing. Tesařík: Přerušil projednávání bodu, aby mohly být částky objasněny.  

6. Rozpočtový výhled Olomouckého kraje na období 2013 - 2014

Úvodní  slovo  přednesl  RNDr.  Kosatík.  Zákonem je  stanoveno,  že  kraje  pořizují
rozpočtový výhled na období 2 – 5 let. Sankce sice stanoveny nejsou, ale OK tak
vždy  postupoval.  Poslední  rozpočtový  výhled  byl  schválen  na roky  2011 –  2012
a nyní je předkládán na následující dva roky 2013 – 2014. Rada připravovala návrh
s tím, že přesahuje mandát zastupitelstva a nová reprezentace může mít na priority
OK jiný náhled. Očekává se pouze mírný nárůst daňových příjmů, a to pro rok 2013
o 1 % proti letošnímu roku a pro rok 2014 pouze o 2 % proti roku 2013. Z hlediska
výdajů musí být rozpočet úsporný pro KÚ i pro příspěvkové organizace. V roce 2013
je třeba najít  úspory v rozsahu 5 % oproti letošnímu roku a pro rok 2014 o 6 %.
Důvodem je, aby zbyly nějaké finanční zdroje na investice i bez vzetí nových úvěrů.
V sumarizační tabulce na str. 8 materiálu jsou investiční výdaje uvedeny na řádku
č. 36.  Pro rok  2013 je  zde navržena částka 460 mil.  Kč,  pro  rok 2014 necelých
400 mil. Kč. V letošním roce byly investice v rádu téměř 1mld. Kč. Je to dáno i tím, že
se  blíží  konec  stávajícího  programovacího  období  EU,  dočerpávají  se  zdroje
z operačních programů. Čerpání z nových operačních programů se předpokládá až
od roku 2015. Bude na nové politické reprezentaci, zda zváží vzetí nových úvěrů,
jaké priority bude možné podpořit v novém programovacím období, nebo zvolí jinou
strategii. Co se týká zadluženosti, OK je nyní na necelých 5 % z max. 30% hranice.
V letech 2013 – 2014 by zadluženost nepřesáhla 8 %, což je pod třetinou pásma,
které je stanoveno jako kritické. Rozpočtový výhled je připraven konzervativně, ale
odpovědně. Rada doporučuje materiál ke schválení.

Ing.  Tesařík:  Jedná se o velmi důležitý materiál  i  s ohledem na to,  že současná
politická  reprezentace  bude  za  chvíli  připravovat  návrh  rozpočtu  na  příští  rok.
Vedoucí  odboru  ekonomického  KÚ  připravil  pro  zastupitele  informace  o  čerpání
úvěrů.

Ing. Juřena, vedoucí odboru ekonomického KÚ: OK si vzal od doby vzniku do
dnešního  dne  úvěry  za  4,1  mld.  Kč.  Krajský  majetek  byl  zhodnocen  na  částku
8,7 mld.  Kč,  který  zahrnuje  vlastní  zdroje,  operační  programy,  dotace  z  různých
evropských investičních fondů. Nyní je splaceno 400 mil. Kč, zbývá 3,7 mld. Kč. Úrok
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z úvěru EIB se pohybuje od 0,9 do 1,1 %, úrok z úvěru KB činí 1,7 %. Tyto úvěry
jsou levné, ceny zakázek se znižují a tím dochází ke zhodnocování majetku. Problém
se splácením ani dluhovou službou kraj nemá. Z grafu na str. 10 materiálu je vidět,
že nejvyšší splátky budou v roce 2016 – 317 mil. Kč, tj. 6 % dluhové služby. 

RNDr. Kosatík: Ve sloupcovém grafu na str. 10 je znázorněno, jak jsou rozloženy
splátky úvěrů. Nejvyšší splátka je v roce 2016 a jedná se o 317 mil. Kč, což je 2,9 %
rozpočtu kraje. Z důvodu nepřítomnosti předsedy Finančního výboru ZOK sdělil, že
výbor  se  materiálem zabýval  dne  26.  4.  2012.  Rozpočtový  výhled  byl  všemi  12
přítomnými členy, podpořen. 

Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/17/2012
Přítomno 45, pro 45, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0. Návrh byl přijat.

7. Vyřazení  movitého  majetku  Olomouckého  kraje  předaného
k hospodaření  Zdravotnické  záchranné  službě  Olomouckého  kraje,
příspěvkové organizaci Olomouckého kraje

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/18/2012
Přítomno 45, pro 45, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0. Návrh byl přijat.

8. Seznam  staveb  pro  cyklodopravu  doporučených  k  finanční
podpoře z rozpočtu Olomouckého kraje v roce 2012

Úvodní slovo přednesl  Mgr. Mačák, MBA.  Komise pro dopravu ROK tyto žádosti
projednala 26. 3.  2012 a následně 16.  4.  2012.  Výsledkem je návrh na přidělení
příspěvku  z  rozpočtu  OK  na  celkem  11  nových  staveb  a  3  opravy  stávajících
cyklostezek v celkovém objemu 5.405.903 Kč. Realizací bude vybudováno zhruba
5 km nových cyklostezek. 

Ing.  Tesařík vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/19/2012
Přítomno 45, pro 44, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 0. Návrh byl přijat.
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9. Žádost města Zábřeh o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu
Olomouckého  kraje  na  zvýšení  bezpečnosti  provozu  na  pozemních
komunikacích II. a III. třídy v Zábřehu

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/20/2012
Přítomno 45, pro 42, proti 0, zdržel se 2, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

10. Vyhodnocení  činnosti  Olomouckého  kraje  v  oblasti  prevence
bezpečnosti  provozu  na  pozemních  komunikacích  kraje  v  roce  2011
a zabezpečení činnosti v roce 2012

Úvodní  slovo  přednesl  Mgr.  Mačák,  MBA.  Tento  materiál  byl  bez  připomínek
projednán v Komisi pro dopravu ROK 27. 2. 2012. Celková částka z rozpočtu OK na
tyto aktivity činí 750 tis. Kč.  

Ing.  Tesařík vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/21/2012
Přítomno 45, pro 45, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0. Návrh byl přijat.

11.1. Majetkoprávní záležitosti – odprodej nemovitého majetku

Úvodní slovo přednesl Ing. Tesařík. Vyzval zastupitele k dotazům. 

Mgr. D. Horák:  Jako předseda Komise pro majetkoprávní záležitosti  ROK navrhl,
aby po příslušné diskuzi byly všechny matriály v rámci urychlení hlasovány en bloc.
Komise nenalezla v materiálech žádné nesrovnalosti ani problémy.

Ing. Tesařík: Jedná se procedurální návrh, o kterém se bude hlasovat. Diskuze bude
probíhat ke každému bodu samostatně.

Procedurální hlasování o možnosti hlasovat o bodech 11.1. - 11.6. současně:

Přítomno 45, pro 45, proti 0, zdržel se 0, nehlasovalo 0. Návrh byl přijat.

Ing.  Tesařík vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

11.2. Majetkoprávní záležitosti – odkoupení nemovitého majetku
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Ing.  Tesařík vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

11.3. Majetkoprávní  záležitosti  –  bezúplatné  převody  nemovitého
majetku

Ing.  Tesařík vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

11.4. Majetkoprávní záležitosti – bezúplatná nabytí nemovitého majetku

Ing.  Tesařík vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

11.5. Majetkoprávní  záležitosti  –  vzájemné  bezúplatné  převody
nemovitého majetku

Ing.  Tesařík vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

11.6. Majetkoprávní záležitosti – svěření nemovitého majetku

Ing.  Tesařík vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo  schválilo  usnesení:  UZ/24/22/2012,  UZ/24/23/2012,
UZ/24/24/2012, UZ/24/25/2012, UZ/24/26/2012, UZ/24/27/2012
Přítomno 45, pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

12. Rozpis  rozpočtu  škol  a  školských  zařízení  v  působnosti
Olomouckého kraje na rok 2012

Úvodní slovo přednesl Ing. Sekanina. Jedná se o rozpis nákladů na mzdy, odvody
na  školní  potřeby  a  pomůcky  apod.,  který  hradí  stát  prostřednictvím  KÚ.
Zastupitelstvo  bere  materiál  pouze  na  vědomí.  Materiál  je  rozčleněn  podle  typu
zřizovatele a následně podle obcí s rozšířenou působností.  Konstatoval, že rozpis
není  pro  žádné  zařízení  likvidačním  i  přesto,  že  Ministerstvo  školství,  mládeže
a tělovýchovy (MŠMT) tyto výdaje snižuje. 
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Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/28/2012
Přítomno 45, pro 43, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 2. Návrh byl přijat.

Ing. Tesařík: Navrhl předřadit v jednání bod 20 s názvem Protipovodňová opatření
na  území  Olomouckého  kraje  z důvodu,  že  k tomuto  bodu  byl  přizván  Ing. Fína,
ředitel Závodu Horní Morava Povodí Moravy, s.p.

20. Protipovodňová opatření na území Olomouckého kraje

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Horák.  Protipovodňová  opatření  na  území  OK  se
pravidelně  předkládají  na  jednání  zastupitelstva.  Každý  materiál  se  věnuje  jedné
konkrétní  věci.  Poslední  materiál  se  zabýval  protipovodňovými  opatřením  na
Jesenicku,  které  realizuje  Povodí  Odry.  Dnešní  materiál  je  zaměřen  na  největší
stavbu protipovodňového opatření na území OK, suchý poldr Teplice. Usnesením
vlády  bylo  uloženo  Povodí  Moravy  zabezpečit  aktualizovaný  investiční  záměr
a zpracovat celkovou studii protipovodňových opatření Pobečví. Oba materiály byly
zpracovány. Požádal Ing. Fínu, aby zastupitele informoval o aktuálních krocích v této
věci.

Ing. David Fína, ředitel Závodu Horní Morava, Povodí Moravy, s.p.: Usnesením
vlády bylo  uloženo zpracovat  koncepční  reálnou studii  Pobečví,  o kterém dostalo
zastupitelstvo informace na jednom z minulých zasedání. Druhý úkol bylo zpracovat
aktualizaci  investičního  záměru  včetně  harmonogramu  a  vyčíslení  nákladů  dle
jednotlivých let na přípravu a realizaci  poldru Teplice. V červnu letošního roku by
vláda měla rozhodnout  o přijetí  této  koncepce a schválit  možnost  financování  po
jednotlivých etapách. Povodí úzce spolupracuje s obcemi a díky tomuto aktivnímu
přístupu  příprava  některých  protipovodňových  opatření  v Pobečví  již  probíhá.
Pokračovat  se  bude  dále  především  v Lipníku,  Přerově,  Hranicích  a  jedná  se
o dalších  postupech  Vsetína,  Rokytnice  atd.  Jsou  to  akce,  které  nejsou  ještě
schváleny  usnesením  vlády,  ale  na  základě  koncepce  byly  domluveny
s Ministerstvem zemědělství (MZe). Aktualizace investičního záměru poldru Teplice
byla předána OK i na MZe a je k dispozici všem obcím, které jsou záměrem dotčeny.
Minulý týden byla dohodnuta s MZe úprava harmonogramu. Ten je nyní zpracován
včetně  přípravy  a realizace  do  roku  2025.  Jedná  se  o  optimální  řešení  včetně
pozemkové  úpravy  pozemků  v rámci  zátopy.  Byly  zpracovány  další  dvě  varianty
harmonogramu.  Pokud  nenastanou  žádné  problémy  v  rámci  výběrových  řízení,
řešení  majetkoprávních  vztahů  a  v  rámci  posouzení  EIA,  lze  počítat  s variantou
ukončení do roku 2021. Další varianta je do roku 2020, kde je však riziko, že některé
aktivity  musí  běžet  současně  a  překrývat  se.  Je  otázkou,  jestli  MZe nebo  vláda
podstoupí riziko, že by se mohly vyskytnout nějaké zmařené investice. Všechny tři
varianty budou předloženy OK. Optimální varianta je do roku 2021. Harmonogram
bude  vázán  na  přípravu  jednotlivých  akcí  Pobečví  a  tím i  na  přípravu  III.  etapy
programu Prevence před povodněmi. 
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Ing. Tesařík: Vznesl dotaz, zda je v celém procesu i prostor pro aktivní působnost
OK.

Ing.  David  Fína,  ředitel  Závodu  Horní  Morava,  Povodí  Moravy,  s.p.:  OK  byl
členem externích  skupin  jak  v rámci  studie  Pobečví,  tak  aktualizace  investičního
záměru. Další  postupy budou také s OK projednávány,  počítá  se s ním například
v územně plánovací dokumentaci.

Ing. Tesařík: Aktivita OK by tedy měla být právě v těchto oblastech?

Ing. David Fína, ředitel Závodu Horní Morava, Povodí Moravy, s.p.: Především
v těchto oblastech, ale samozřejmě OK je jednak pravidelně informován a jednak se
účastnil všech jednání 

Ing. Tesařík vyzval zastupitele k dotazům. 

Bc.  Petřík:  Upozornil,  že  je  třeba  rozlišovat  OK,  jako  zástupce  samosprávy  od
orgánů státní správy. Například projednávání územního plánu příslušným orgánem
státní správy, což je odbor strategického rozvoje KÚ, nelze brát jako zapojení OK.
Projednání s OK je projednání s volenými zástupci samosprávy. 
Ing.  Tesařík: Vyjádřil  souhlas  s připomínkou  Bc.  Petříka.  Informace  o  blížící  se
realizaci protipovodňových opatření ve statutárním městě Olomouc a výstavbě dvou
nových  mostů  získala  samospráva  právě  prostřednictvím  odboru  strategického
rozvoje, ale hlavní podstatu této akce se dozvěděla až v letošním roce. 

Ing. David Fína, ředitel Závodu Horní Morava, Povodí Moravy, s.p.: Ing. Horák,
náměstek hejtmana i  ti,  kterých se to  přímo dotýká,  jsou pravidelně informování.
Jedná  se  o  velký  záměr,  který  má  i  politické  hledisko  a  bez  aktivních  přístupů
samospráv je to nemožné. 

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/36/2012
Přítomno 46, pro 46, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0. Návrh byl přijat.

5.8. Rozpočet  Olomouckého  kraje  2012  -  žádosti  obcí  Olomouckého
kraje

Ing.  Tesařík:  Vrátil  se  k projednávání  přerušeného  bodu  č.  5.8.  a  požádal
Mgr. Mačáka o vysvětlení financování obce Brodek u Konice. 

Mgr.  Mačák,  MBA:  Proběhla konzultace se starostou obce.  Finanční  účast  obce
Brodek u Konice na investiční akci je celkem 3,6 mil. Kč. Akce bude realizovaná ve
dvou etapách. První etapa bude realizovaná již v letošním roce a finanční spoluúčast
obce  je  1,8  mil.  Kč.  Druhá  etapa  bude  realizována  v  příštím  roce  a  bude
spolufinancovaná s ROP a finanční spoluúčast obce měla být také 1,8 mil. Kč. Obci
stačí půjčka 2,5 mil. Kč, rozdíl uhradí obec sama ze svých finančních prostředků.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/16/2012

15



Přítomno 46, pro 43, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 3. Návrh byl přijat.

13. Výroční  zpráva  o  stavu  a  rozvoji  vzdělávací  soustavy
v Olomouckém kraji za školní rok 2010/2011

Úvodní slovo přednesl Ing. Tesařík. Vyzval zastupitele k dotazům. 

Prof.  PhDr.  Mezihorák,  CSc.,  Dr.h.c.:  Výboru  pro  výchovu,  vzdělávání
a zaměstnanost ZOK konstatoval,  že si  OK v oblasti  školství  počínal  velmi dobře.
Zpráva odráží moudrou politiku kraje i za těžkých podmínek v této oblasti. Učitelská
obec určitě také dobře vnímá krajskou samosprávu, což bylo zřejmé i z atmosféry při
oceňování pedagoga roku. 

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/29/2012
Přítomno 46, pro 43, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 3. Návrh byl přijat.

14. Dlouhodobý  záměr  vzdělávání  a  rozvoje  vzdělávací  soustavy
Olomouckého kraje 

Úvodní slovo přednesl  Ing.  Sekanina.  Zastupitelstvo schvaluje dlouhodobý záměr
každé čtyři roky. V tomto případě se bude jednat o období 2012 – 2014. Spadat tedy
bude i do působnosti nově zvoleného zastupitelstva. MŠMT konstatovalo, že výkony
v oblasti školství jsou v OK nastaveny nejlépe v rámci ČR. Dlouhodobý záměr nebyl
zpracován externí firmou, ale navrhují ho pracovní skupiny sestavené ze zástupců
jednotlivých  typů  škol  a spolupodílelo  se  na  něm  i  Sdružení  středního  školství.
Materiál  byl  projednán ve  Výboru pro výchovu,  vzdělávání  a  zaměstnanost  ZOK,
Radě  pro  rozvoj  lidských  zdrojů,  Radě  hospodářské  a  sociální  dohody  a  byl
doporučen ke schválení. Jádro materiálu se nachází od strany 34 – 63, kde jsou
návrhy a záměry v jednotlivých oblastech vzdělávání. Upozornil na formální chybu na
str. 42 dlouhodobého záměru. V kapitole „Ukazatele ke sledování dosaženého stavu“
je navíc odstavec „c.“. Nedostatek bude odstraněn. 

Ing. Tesařík vyzval zastupitele k dotazům. 

Prof.  PhDr.  Mezihorák,  CSc.,  Dr.h.c.:  Výbor  pro  výchovu,  vzdělávání
a zaměstnanost ZOK konstatuje, že materiál kromě uvedené chybičky má vzornou
štábní kulturu a má rozumný obsah. Výbor ho jednomyslně doporučil zastupitelstvu
ke schválení. 

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/30/2012
Přítomno 46, pro 43, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 3. Návrh byl přijat.

15. Projekt Českého olympijského výboru Žijeme Londýnem
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Úvodní  slovo  přednesl  Mgr.  Rašťák.  ZOK schválilo  už  v  loňském roce na tento
projekt  částku 1 mil.  Kč.  Pro letošní  rok je  navržena částka 350 tis.  Kč,  a to na
aktivity projektu, které jsou popsány v Příloze č. 1. Doplnil pravděpodobné termíny
k jednotlivým akcím: Putovní výstava fotografií v Prostějově 1. - 5. 6. 2012, Double
Decker 23. - 26. 5. 2012, Edukační program ve školách v Přerově 1. - 5. 6. 2012.
Český  olympijský  výbor  přislíbil  navíc,  mimo  aktivity,  na  které  kraj  přispívá,
prezentaci krajů v tzv. Českém domě v Londýně. Měla by tam běžet na projekci o
velikosti zhruba 40 m2 videosmyčka s prezentací krajů. Dále Český olympijský výbor
přidá na své webové stránky odkazy na krajské webové stránky,  a to především
v anglické mutaci. Další propagační videosmyčka by měla běžet na letišti v Praze,
kde  se  předpokládá,  že  do  jiných  míst  světa  vyrazí  z  Londýna  přibližně  30  %
obyvatel  a nevyhnou se také našemu státu.  Poslední  prezentační  aktivitou budou
noviny v anglickém jazyce o naší olympiádě, kde se také počítá s prostorem pro  
prezentaci OK.

Ing.  Tesařík:  Pan  náměstek  by  mohl  ještě  okomentovat  Přílohu  č.  3  s  názvem
Tabulka zapojení jednotlivých krajů ČR. Je zde uvedeno, že o finančních příspěvcích
některých krajů se zatím jedná. Předpokládá, že zmíněná propagační část, která se
bude odehrávat přímo v Londýně, se zatím netýká OK.

Mgr. Rašťák:  Z částky 350 tis. Kč bude uhrazen projekt, který se odehraje přímo
v OK. Propagační akce v Londýně jsou navíc, bez jakékoliv další spoluúčasti kraje. 

Ing.  Tesařík:  Vznesl  dotaz,  zda  existují  nějaké  informace,  jak  jsou  nad  rámec
zapojeny ostatní kraje.

Mgr. Rašťák: Informace o ostatních krajích v současné chvíli nemá.

Ing.  Tesařík vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/31/2012
Přítomno 46, pro 40, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 6. Návrh byl přijat.

16. Podpora profesionálních divadel a stálých symfonických orchestrů
v Olomouckém kraji v roce 2012

Úvodní  slovo  přednesl  Mgr.  Rašťák.  Uvedl,  že  zastupitelé  mají  v materiálech
obecnou smlouvu, která se bude u jednotlivých příjemců lišit.  Pan hejtman již má
k dispozici  i  konkrétní  smlouvy  pro  konkrétní  příjemce.  Liší  se  od  sebe  v článku
I. odstavci 2, kde je vždy uveden konkrétní účel poskytnutí dotace. Tyto aktivity jsou
také  uvedeny  v důvodové  zprávě  na  str.  3  a  4  v bodě  4)  Obecné  vymezení
charakteru regionálních činností …

Ing. Tesařík: Zopakoval, že zastupitelé mají k dispozici pouze obecný text smlouvy.
Jednotlivé  smlouvy  se  od  sebe  budou  lišit  zpřesněním  účelu  použití  dotace.
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Schvaluje se tedy obecný text smlouvy s tím, že následně bude příjemcům upraven
text smlouvy podle výkladu Mgr. Rašťáka.
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné
připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/32/2012
Přítomno 46, pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 2. Návrh byl přijat.

17. Dotace  z  Programu  podpory  kultury  a  památkové  péče
v Olomouckém kraji v roce 2012

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/33/2012
Přítomno 46, pro 41, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 5. Návrh byl přijat.

18. Poskytnutí  dotace  z  Fondu  na  podporu  výstavby  a  obnovy
vodohospodářské infrastruktury na území Olomouckého kraje

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Horák.  Jedná  se  o  pravidelný  každoroční  materiál.
Poptávka  po  finančních  prostředcích  je  značná.  V tabulce  na  str.  2  materiálu  je
uvedeno, že se sešlo celkem 43 žádostí za 171 mil. Kč, z toho 29 v oblasti kanalizací
a 14 v oblasti pitné vody. K rozdělení byla vyčleněna částka 48,7 mil. Kč, z toho do
oblasti  kanalizací  39,2  mil.  Kč  a  do oblasti  vodovodů 9,5  mil.  Kč.  Při  hodnocení
žádostí bylo přihlédnuto k tomu, zda jsou uvedeny v Seznamu akcí zařazených do
programu MZe Výstavba a obnova infrastruktury vodovodů a kanalizací s podmínkou
spolufinancování z rozpočtu kraje ve výši 10 % uznatelných nákladů. Rovněž bylo
přihlédnuto  k tomu,  zda  žadatel  získal  dotaci  z Operačního  programu  Životní
prostředí a zda realizace akce již probíhá. 

Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/34/2012
Přítomno 46, pro 39, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 6. Návrh byl přijat.

M. Novotný:  Požádal o opravu hlasování. Chtěl hlasovat – pro, ale díky přehmatu
hlasoval jinak. 

Ing. Tesařík: Informace bude uvedena v zápise.

Upravené hlasování:

Přítomno 46, pro 40, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 6. Návrh byl přijat.

18



19. Poskytnutí finančních příspěvků na hospodaření v lesích na území
Olomouckého kraje

Úvodní  slovo přednesl  Ing.  Horák.  Jedná se I.  várku žádostí  v letošním roce na
podporu  hospodaření  v  lesích.  Jsou  zde  uvedeny  žádosti  spadající  pouze  do
kompetence  zastupitelstva,  rada  žádosti  v její  kompetenci  již  schválila.  V  součtu,
včetně dnes projednávaného materiálu, se jedná o 4,2 mil. Kč. K dispozici je celkem
10 mi. Kč, tzn., že zhruba polovina ještě zůstává pro další jednání zastupitelstva. 

Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/35/2012
Přítomno 46, pro 40, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 6. Návrh byl přijat.

21. Cena  hejtmana  Olomouckého  kraje  za  práci  ve  prospěch  osob
se zdravotním postižením za rok 2011

Úvodní slovo přednesl Ing. Tesařík. Tento materiál má za snahu ocenit osoby, které
dělají něco nad rámec svých povinností a pomáhají našim spoluobčanům. Pravidla
pro udělení Ceny hejtmana byla zpřesněna a jsou součástí důvodové zprávy. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné
připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/37/2012
Přítomno 46, pro 39, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 7. Návrh byl přijat.

22. Program prevence kriminality Olomouckého kraje pro rok 2012

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/38/2012
Přítomno 46, pro 39, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 7. Návrh byl přijat.

23. Prominutí povinnosti odvodu za porušení rozpočtové kázně

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/39/2012
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Přítomno 46, pro 40, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 6. Návrh byl přijat.

24. Výjimka  z  Pravidel  pro  čerpání  finančních  prostředků  určených
na významné projekty Olomouckého kraje pro rok 2012

Úvodní slovo přednesl Ing. Tesařík. Vyzval zastupitele k dotazům. 

Ing.  Marek:  Vznesl dotaz, zda se neuvažuje o úpravě pravidel,  aby se nemusely
schvalovat výjimky. Jedná se o jednu opakující se výjimku.

Ing.  Tesařík:  Výjimek nebývá příliš.  Pokud existují  pravidla,  ze kterých se  udělá
jedna výjimka za rok, tak by měla být dostatečná. Požádal Mgr.  Kubjátovou,  aby
vytvořila statistiku počtu výjimek a nechala vyhodnotit, zda je nutné pravidla upravit.
Navrhl téma projednat v komisi. Na příštím jednání zastupitelstva, v úvodním bloku,
by  mohla  zaznít  odpověď,  k jakému výsledku  komise  dospěla  a  jestli  je  potřeba
pravidla změnit.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/40/2012
Přítomno 46, pro 42, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 3. Návrh byl přijat.

25. „Zdraví 21“ – Program podpory zdraví obyvatel Olomouckého kraje
za rok 2011

Úvodní slovo přednesl  MUDr. Fischer. Materiál popisuje, jak byly využity finanční
prostředky ve výši 100 tis. Kč v rámci akce prevence nemoci AIDS na školách OK.
Program Zdraví 21 běží v OK již od roku 2004. Pro rok 2012 byla vyčleněna stejná
částka, tj. 100 tis. Kč.

Ing. Tesařík: Nabídl pro zájemce z řad zastupitelů propagační materiály, které jsou
uvedeny na str. 5 a 6 důvodové zprávy.
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné
připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/41/2012
Přítomno 46, pro 43, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 3. Návrh byl přijat.

26. Program obnovy venkova 2012 - vyhodnocení žádostí o příspěvek 

Úvodní slovo přednesl Ing. Horák. Pro letošní rok byly navýšeny finanční prostředky
v tomto dotačním titulu na 60 mil. Kč. V předchozím roce to bylo 45 mil. Kč. Oproti
předchozím letům se přihlásilo  mnohem více  obcí,  to  znamená,  že úspěšnost  je
podobná jako v přechozích letech.  V tabulce na str.  2  materiálu  je  vidět,  že  byly
podány žádosti za více než 101 mil. Kč. Rozdělení do jednotlivých oblastí bylo dáno
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předem, a to 48 mil. Kč do oblasti podpory č. 1. Nevyčerpaná část oblasti podpory
č. 2 (mikroregiony) byla přesunuta do oblasti podpory č. 3 (územní plány). S ohledem
na nový zákon o územním plánování čeká obce v letošním a příštím roce zpracování
nových územních plánů. 

Ing. Tesařík: Sdělil, že zastupitelé, kteří jsou současně starosty obcí a mají navržen
příspěvek, mohou hlasovat. Nejedná se o střet zájmů.
OK  podporuje  od  rekonstrukcí  veřejného  prostranství,  přes  opravy  hasičských
zbrojnic,  vybudování  nového obecního rozhlasu, rekonstrukce veřejného osvětlení
a spousty  dalších  aktivit  v  jednotlivých  obcích.  Tento  dotační  titul  se  stal  velmi
oblíbeným a dobře využitelným. Bude potřeba se ještě domluvit, aby byl příspěvek
OK v obci vidět, aby občané věděli, že na tyto akce přispěl právě krajský rozpočet.
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné
připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/42/2012
Přítomno 46, pro 43, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 3. Návrh byl přijat.

Ing. Tesařík: Poděkoval komisím za přípravu materiálu. Žádostí je vždy víc, než jaké
jsou možnosti kraje. 
27. Projekt  meziregionální  spolupráce  pro  rozvoj  venkova  –  CesR –
Partnerská smlouva

Úvodní slovo přednesl  Ing. Horák. Materiál o účasti OK v Projektu meziregionální
spolupráce  byl  předložen  zastupitelstvu  již  v loňském  roce.  EU  tento  projekt
schválila,  proto je nyní  předkládána smlouva mezi  vedoucím projektu a partnery  
z 8  zemí.  Rada  text  smlouvy  projednala  a  doporučuje  partnerství  s  Regionálním
výborem pro rozvoj turistiky v Auvergne.

Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/43/2012
Přítomno 46, pro 43, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 3. Návrh byl přijat.

28. Agenda řešení nezaměstnanosti v Olomouckém kraji

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Horák.  Připomněl  skutečnost,  která  nezazněla
u projednávání  Programu  obnovy  venkova,  a  to,  že  oblasti  se  zvýšenou
nezaměstnaností  jsou  v krajských  dotačních  titulech,  včetně  Programu  obnovy
venkova,  zvýhodňovány.  Všechny  obce  z oblasti  Jesenicka,  Hanušovicka,
Javornicka  apod.,  které  si  žádost  podaly,  byly  úspěšné.  Tato  problematika  je
uvedena i v Programovém prohlášení ROK. V současnosti se připravuje další setkání
„Kulatý stůl“ na Jesenicku.

Ing. Tesařík. Informoval, že obdržel v průběhu tohoto týdne dopis od Ing. Žmolíka,
kterým  informuje,  že  se  obce  Jesenicka  rozhodly  oslovit  přímo  ministra  práce
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a sociálních  věcí.  Současně  nabízí  kraji  spolupráci.  Tato  problematika  bude  také
tématem setkání „Kulatého stolu“ dne 30. 5. 2012 v Jeseníku. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné
připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/44/2012
Přítomno 46, pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 2. Návrh byl přijat.

29. Plnění podmínek Smluv o realizaci grantových projektů u příjemců
finanční  podpory  v  rámci  globálních  grantů  Operačního  programu
Vzdělávání pro konkurenceschopnost 

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/45/2012
Přítomno 46, pro 45, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

29.1. Plnění podmínek Smluv o realizaci grantových projektů u příjemců
finanční  podpory  v  rámci  globálních  grantů  Operačního  programu
Vzdělávání pro konkurenceschopnost – DODATEK

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/46/2012
Přítomno 46, pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 2. Návrh byl přijat.

Ing. Tesařík vyhlásil polední přestávku. Přestávka trvala od 12:00 do 12:50 hod.

Ing.  Tesařík:  Z  odpolední  části  zasedání  se  omluvili  Mgr.  Eva  Pavličíková  
a Mgr. Alexandr Kaňovský.

30. Aktualizace plánu investičních akcí na rok 2012 

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Materiál  s pořadovým  číslem  30  i  dodatek
s číslem 30.1. obsahují změny investic pro rok 2012. Akce jsou finančně neutrální, to
znamená, že rozpočet na investiční akce se nenavyšuje. Důvody pro úpravy jsou
uvedeny v důvodových zprávách.
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné
připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/47/2012
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Přítomno 44, pro 43, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

30.1. Aktualizace plánu investičních akcí na rok 2012 – DODATEK 

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/48/2012
Přítomno 44, pro 43, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

31. Finanční  příspěvky z rozpočtu Olomouckého kraje pro Turistická
informační centra na území Olomouckého kraje na rok 2012

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/49/2012
Přítomno 44, pro 42, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 2. Návrh byl přijat.

32. Finanční  příspěvky  z  dotačního  programu  „Podpora  rozvoje
zahraničních vztahů Olomouckého kraje“ pro rok 2012

Úvodní slovo přednesl  Ing. Tesařík. Rada předkládá návrh na rozdělení finančních
příspěvků z rozpočtu OK na dotační titul  s názvem Podpora rozvoje zahraničních
vztahů Olomouckého kraje“ pro rok 2012. V důvodové zprávě, v bodě I. se komentují
návrhy finančních částek, v části II. je zastupitelstvo informováno o přiznané výjimce
oproti schváleným pravidlům projektu č. 5.
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné
připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/50/2012
Přítomno 44, pro 43, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 0. Návrh byl přijat.

33. Neinvestiční  dotace v požární  ochraně na výdaje jednotek sborů
dobrovolných hasičů obcí Olomouckého kraje na rok 2012 – I. etapa

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Rada  předkládá  návrh  na  rozdělení  dotace
v požární  ochraně  na  výdaje  jednotek  sborů  dobrovolných  hasičů.  V  důvodové
zprávě je informace o rozdělení částky ve výši 4.150.170 Kč v tzv. I. etapě. II. etapa
bude  předložena  na  konci  třetího  čtvrtletí.  Návrh  byl  projednán  i  s Hasičským
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záchranným sborem OK (HZS).  Pro  zodpovězení  případných  dotazů  byl  přizván
plk. Ing. Kolářík, ředitel HZS.
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné
připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/51/2012
Přítomno 44, pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0. Návrh byl přijat.

34. Darování  movitého  majetku  obcím  Olomouckého  kraje  –  věcné
prostředky požární ochrany

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/52/2012
Přítomno 44, pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0. Návrh byl přijat.

35. Darování  movitého  majetku  Hasičskému  záchrannému  sboru
Olomouckého  kraje  –  nosiče  kontejnerů  M/1  4x2  s  hydraulickým
nakládacím jeřábem

Úvodní slovo přednesl  Ing. Tesařík. Jedná se o darování movitého majetku HZS.
Předání proběhne 23. 5. 2012 od 8,30 hod v obci Třeština, místní části Háje, okr.
Šumperk. Případní zájemci z řad zastupitelů jsou zváni. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné
připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/53/2012
Přítomno 44, pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0. Návrh byl přijat.

36. Poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu Olomouckého kraje na
provoz sítě Krize 

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  V  důvodové  zprávě  je  předložen  návrh  na
vykrytí požadavku HZS ve výši 1,175 mil. Kč. Finanční prostředky budou poskytnuty
z rezervy OK pro případ řešení krizové situace nebo mimořádné události, která činí
6 mil.  Kč.  Tabulka  požadavků  je  uvedena  na  str.  1  důvodové  zprávy.  Rada
doporučuje podpořit žádost HZS v objemu 1,175 mil. Kč. 
Vyzval zastupitele k dotazům. K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné
připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/54/2012
Přítomno 44, pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 0. Návrh byl přijat.
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37. Zápisy ze zasedání výborů Zastupitelstva Olomouckého kraje

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/55/2012
Přítomno 44, pro 43, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

37.1. Zápisy  ze  zasedání  výborů  Zastupitelstva  Olomouckého  kraje  –
DODATEK 

Úvodní  slovo  přednesl  Ing.  Tesařík.  Vyzval  zastupitele  k  dotazům.
K projednávanému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/56/2012
Přítomno 44, pro 43, proti 0, zdržel se 0, nehlasovali 1. Návrh byl přijat.

38. Regionální letiště Přerov a.s. - delegování na valnou hromadu 

Úvodní  slovo  přednesl  RNDr.  Kosatík.  Doplnil  informaci  o  termínu  konání  valné
hromady, který při přípravě materiálu nebyl znám. Jednání valné hromady proběhne
28. 6. 2012 v 10,00 hod.

Ing.  Tesařík vyzval  zastupitele  k  dotazům.  K projednávanému  materiálu  nebyly
vzneseny žádné připomínky ani dotazy.

Zastupitelstvo schválilo usnesení UZ/24/57/2012
Přítomno 44, pro 41, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 2. Návrh byl přijat.

39. Různé

Ing. Tesařík: Do bodu Různé se přihlásil starosta obce Rovensko Josef Šincl s tím,
že chce poděkovat zastupitelům za podporu.

Mgr.  D.  Horák:  Předal  hejtmanovi  materiál  s názvem Informace pro  Ing.  Martina
Tesaříka, hejtmana OK, který napsal Jan Burian, předseda neformálního sdružení
Uničovští senioři a zároveň Krajské rady seniorů Olomouc. V tomto materiálu jsou
obsaženy základní údaje o činnosti rady seniorů s tím, jaký mají výhled do příštího
období.

Josef Šincl,  starosta obce Rovensko:  Jménem svým i  občanů obce Rovensko,
která má necelých 800 obyvatel,  poděkoval  zastupitelům za schválení  dotace na
splaškovou kanalizaci. 
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Ing.  Tesařík:  Informoval  o  otevření  nových  expozic  ve  Vlastivědném  muzeu
Olomouc. Volné vstupenky budou zastupitelům zaslány poštou.
Připravované akce:
 28. 4. 2012 v 11,00 hod. - pietní akce k 67. výroční Dne vítězství v Javoříčku,
 29. 4. 2012 v 11,00 hod. - pietní vzpomínka na Zákřově u příležitosti 67. výročí

od tragédie,
 2. 5. 2012 v 10,00 hod. - 67. výročí  Dne vítězství  na střelnici  v Olomouci -

Lazcích,
 8. 5. 2012  - 67. výročí Dne vítězství (9,00 hod. - Olomuc - Řepčín, 10,00 hod. -

Ústřední hřbitov v Olomouci, 11,00 hod. - Olomouc, Čechovy sady, 11,30 hod. -
Olomouc, pomník na tř. 17. listopadu),

 14. 6. 2012 - setkání vedení OK, zástupců Ministerstva obrany a Armády ČR ve
věci optimalizace vojenských újezdů na Libavé,

 25. 6. 2012 v 11,00 hod. - 70. výročí 1. židovské transportace do Terezína,
 29. 6. 2012 v 10,00 hod. - 25. zasedání ZOK.

Ing. Tesařík ukončil zasedání Zastupitelstva Olomouckého kraje ve 13,10 hod.
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Přílohou  tohoto  zápisu  je  dokument  „Usnesení  z  24. zasedání  Zastupitelstva
Olomouckého kraje konaného dne 27. 4. 2012“

V Olomouci dne: 7. 5. 2012
Zapsala: Veronika Dresslerová

……………………………….
       Ing. Martin Tesařík
hejtman Olomouckého kraje

Ověřovatelé zápisu:

…………………………………….. .                     ……………………………………….
            Bc. Miroslav Petřík                                              Mgr. Dalibor Horák
            člen zastupitelstva                                               člen zastupitelstva

…………………………………….. .                     ……………………………………….
         Ing. Miroslav Marek                                               Mgr. Ivo Slavotínek
          člen zastupitelstva                                                 člen zastupitelstva
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